
N-VA-voorstel goedgekeurd

Veiliger fi etsen in Kerkstraat in Massenhoven
Er komt een bijkomende afrastering langs de heraangelegde betonnen grachten in de Kerkstraat van Massenhoven. Dat besliste 
de gemeenteraad van januari unaniem op aangeven van N-VA Zandhoven. De afrastering zal de � etsers en wandelaars beter 
beschermen. Gemeenteraadslid Ward Peeters en Jong N-VA’er Aron Sempels, beiden geoefende wielrenners, zijn tevreden dat 
het gemeentebestuur actie onderneemt.

N-VA Zandhoven pleitte tijdens de gemeenteraad van mei 
2017 voor de aanleg van een dubbel fietspad aan één zijde bij 
de heraanleg van de Kerkstraat in Massenhoven, zoals op de 
Oelegembaan. “Het fietspad zou op die manier meer bescherming 
bieden mocht het aan de buitenkant van de gevaarlijke bocht 
gelegd zijn”, zo weet Ward Peeters. “Daarnaast is fietsen aange-
namer als je naast elkaar kan rijden. Het CD&V-bestuur koos 
echter voor een fietspad een beide zijden van de Kerkstraat.”

Uitgebreidere bescherming noodzakelijk

De Kerkstraat werd vervolgens in 2018 heraangelegd, net als de 
fietspaden aan elke zijde van de straat. De omliggende grachten 
werden uitgediept en versterkt met betonnen platen. Een beperkt 
deel van ca. vijftig meter aan één zijde van de grachten net voor-
bij de begraafplaats richting het voetbalterrein werd voorzien 
van een metalen afrastering. 

Jong N-VA’er Aron Sempels licht de huidige problematiek toe: 
“De betonnen platen komen op sommige plaatsen hoger uit 
dan het fietspad. Tussen het fietspad en de betonplaten van de 
gracht zit vaak maar tien centimeter zachte berm. Eén verkeerd 
manoeuvre is genoeg om uit evenwicht te geraken en in de 
gracht te belanden, met alle gevolgen van dien.”

Gemeenteraad unaniem akkoord

Ward Peeters pleitte er daarom op de gemeenteraad voor om 
ook een metalen afrastering te voorzien op de stukken in de 
Kerkstraat waar die op dit moment nog ontbreken. De huidige 

toestand zonder afrastering is immers te gevaarlijk. De voltallige 
gemeenteraad was unaniem akkoord en keurde het punt van de 
N-VA goed.

Stap naar meer veiligheid

Peeters reageerde opgelucht: “De veiligheid van de zwakke weg-
gebruikers blijft een werkpunt in onze gemeente. N-VA Zand-
hoven pleit al langer voor veiligere fietspaden. De bijkomende 
afrastering in de Kerkstraat is een stap in de goede richting. We 
blijven constructief meedenken en zullen oplossingen blijven 
aanreiken voor een verbeterde veiligheid van de Zandhovenaar.”

 Op vraag van raadslid Ward Peeters en Jong N-VA’er Aron Sempels 
komt er binnenkort in heel de Kerkstraat een afrastering tussen het 
fi etspad en de gracht. 

Stop Plopsaqua
in Pulderbos

N-VA Zandhoven houdt de vinger aan de pols in 
het zwembaddossier Plopsaqua in Pulderbos. 
Lees er alles over op de binnenpagina’s.
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Al tien jaar lang wordt in Zandhoven gezocht naar een 
alternatief voor het zwembad in Pulderbos. Voorlopig zonder 
succes. Volgend jaar verhuist Reva naar Hooidonk en komt de 
grond ter beschikking. Begin dit jaar werd duidelijk dat het 
CD&V-bestuur achter de schermen en zonder medeweten van 
de gemeenteraad, laat staan van de inwoners van Zandhoven, 
al maandenlang onderhandelingen voert met Studio 100 over 
de bouw van een Plopsaqua.

Selectieleidraad op maat van Plopsa

De officiële selectieleidraad, zeg maar de criteria waaraan 
geïnteresseerde zwembadprojectontwikkelaars moeten voldoen, 
vertoonde heel wat opvallende gelijkenissen met het voorstel 
van Studio 100. Naast het te verwachten Plopsa, tekenden ook 
Sportoase, S&R Lago en Cordeel Group NV een dossier in.

Bewust foute informatie verspreid?

Het artikel van Apache bracht aan het licht dat burgemeester 
Van Hove de gemeenteraad bewust heeft voorgelogen. De 
burgemeester liet tijdens de gemeenteraad van december 

vorig jaar optekenen dat een alternatief zwembadproject via 
IGEAN 19 miljoen zou kosten en dus onbetaalbaar was. Wat 
de burgemeester echter niet vertelde, is dat dat project werd 
geraamd op een inwonersaantal van 85.000 inwoners, terwijl 
Zandhoven en Zoersel samen maar 35.000 inwoners tellen. 
Dat onze gemeente voor een publiek zwembad een beroep 
kan doen op Vlaamse subsidies, verzweeg hij voor de gemak-
kelijkheid ook.

Nog meer fi les in en rond Zandhoven?

De vraag stelt zich bovendien of Zandhoven nood heeft 
aan een megalomaan zwemparadijs dat moet dienen als 
toeristische trekpleister en volgens het gemeentebestuur meer 
mensen naar Zandhoven moet lokken dan enkel onze eigen 
inwoners. “De E313 en de E34, twee van de drukste snelwegen 
van het land, zijn vandaag al verzadigd. Met de komst van 
Plopsaqua zullen daar jaarlijks nog eens honderdduizenden 
auto’s uit Vlaanderen én Nederland bijkomen. Om nog maar 
te zwijgen over de verkeersdrukte in onze dorpen”, zegt 
Conny Van den Heuvel, ondervoorzitter van N-VA Zandhoven 

N-VA Zandhoven houdt vinger aan de pols in 
zwembaddossier Plopsaqua in Pulderbos
Begin januari lekte uit dat het CD&V-bestuur in Zandhoven samen met de gemeente Zoersel al sinds begin vorig jaar in alle 
stilte onderhandelt met Studio 100 over de bouw van een Plopsaqua in Pulderbos. Daarbij deed Studio 100 al een zeer speci� ek 
‘bindend aanbod’ op 17 september 2020. Twee maanden na dat aanbod startten Zoersel en Zandhoven gezamenlijk een o�  ciële 
selectieleidraad op, met criteria die zeer opvallende overeenkomsten vertonen met het voorstel van Studio 100. De gemeente-
raden van Zandhoven en Zoersel werden op geen enkel moment op de hoogte gebracht van de voorgaande gesprekken of het 
aanbod van Studio 100. Nieuwssite Apache ging op onderzoek uit en ontdekte verschillende onregelmatigheden in de procedure. 
N-VA Zandhoven kon zich absoluut niet vinden in de manier van werken en schoot op verschillende fronten in actie tegen de 
mogelijke komst van het megazwemparadijs. Door de commotie die volgde na de onthullingen, startte het CD&V-bestuur een 
projectgroep op waarin alle partijen vertegenwoordigd zijn. Die volgt het dossier nu op.

Al jaren wordt er gezocht naar een alternatief voor het zwembad in Pulderbos. Dat het CD&V-bestuur al ruim een jaar in alle 
stilte onderhandelingen voert, is ongehoord. De Zandhovenaar heeft het recht om te weten waar zijn belastinggeld naartoe gaat.

zandhoven@n-va.be



en zelf woonachtig in Pulderbos. “Woon maar eens in een 
straat waar er elk weekend een file aan wagens passeert. Ik 
begrijp met de beste wil van de wereld niet welke meerwaarde 
het CD&V-bestuur hierin ziet.”

Uitbreidingsmogelijkheden

Daarnaast aast Studio 100 in Zandhoven op een oppervlakte 
van minstens 35.000 m2. Ter vergelijking: Plopsaqua Landen-
Hannuit, dat dit jaar de deuren opent, heeft een project-
oppervlakte van ‘slechts’ 4.800 m2 en mikt jaarlijks op 
minimaal 400.000 zwemmers. Steve Van den Kerkhof, de CEO 
van Studio 100, liet eerder in de pers optekenen dat wanneer 
Studio 100 ergens iets nieuws bouwt, het dat niet te groot 
doet: “het is gemakkelijker om achteraf uit te breiden”. Gelet 
op het aantal m2 waarop Studio 100 mikt, is het absoluut niet 
ondenkbaar dat de bouw van een megalomaan waterpretpark 
slechts het begin is van een nog groter project op deze site van 
Reva in Pulderbos.

N-VA kant zich tegen megalomaan project

Volgens N-VA Zandhoven heeft de Zandhovenaar het recht 
om te weten waar zijn belastinggeld naartoe gaat en wat hem 
mogelijk te wachten staat de komende jaren. En dat niet wan-
neer alles al in kannen en kruiken is en er geen inspraak meer 
mogelijk is. “Daarom hebben we al in januari een informatie-
campagne opgestart op verschillende fronten, zodat wij kun-
nen doen wat het CD&V-bestuur weigert te doen, namelijk 

zoveel mogelijk inwoners informeren over de plannen”, aldus 
Monique Suls, fractievoorzitter in de gemeenteraad. “We heb-
ben toen een flyer bij elke inwoner van Zandhoven in de bus 
bezorgd met meer duiding over de gevolgen van een Plopsa-
qua in Pulderbos en met de vraag om onze petitie te tekenen. 
Zo kunnen we het gemeentebestuur samen een krachtig 
signaal geven.”

Alternatief

Als reactie op de commotie die volgde na de onthullingen 
van de onderzoeksjournalist, startte het CD&V-bestuur een 
projectgroep op, met daarin een vertegenwoordiging van alle 
politieke fracties. N-VA Zandhoven zal in die projectgroep 
blijven ijveren vóór de komst van een nieuw zwembad in onze 
gemeente. Maar niet om heel Vlaanderen in te laten komen 
zwemmen, met alle verkeerschaos tot gevolg en al zeker niet 
op de kosten van de Zandhovense belastingbetaler.

“Wij blijven voorstander van een kleinschaliger project dat 
liefst door zoveel mogelijk gemeenten, waaronder Zoersel, 
gedragen wordt. Een project waar uiteraard wat toeters en 
bellen aan recreatie mogen aanzitten, waar alle scholen uit de 
gemeente terechtkunnen en waar ook de gezinnen uit Groot-
Zandhoven kunnen komen ontspannen”, besluit Suls. 

Petitie: 
www.petitions.net/stop_plopsaqua_in_pulderbo

Facebookevenement: 
www.facebook.com/NVAZandhoven 

Meer info?

Welke meerwaarde ziet 
het CD&V-bestuur in een 
megalomaan waterpretpark 
in Pulderbos?”

Conny Van den Heuvel 

Ondervoorzitter

N-VA Zandhoven is voorstander van een nieuw 
zwembad in onze gemeente. Maar niet om er 
heel Vlaanderen te laten komen zwemmen.

Monique Suls

Fractievoorzitter

N-VA Zandhoven luistert naar u!
Massenhoven: Mats Sterkens (0498 51 58 22) en Pol Nagels 
(0476 32 31 14)

Viersel: Ward Peeters (0470 31 84 89) en Dieter Stulens 
(0485 55 96 35)

Pulle: Martine Ghielens (0473 99 31 39) en Oliver Vertruyen
(0477 99 84 95)

Pulderbos: Conny Van den Heuvel (0477 29 85 13) en Monique 
Suls (0497 22 08 36)

Zandhoven: Aron Sempels (0484 31 87 59) en Peter Smets
(0497 48 81 05)

  Al onze bestuursleden vindt u op www.n-va.be/zandhoven in 
de rubriek ‘wie is wie’. 
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Toegankelijke bushaltes op vraag van N-VA
Op voorstel van gemeenteraadslid Oliver Vertruyen zal Zandhoven het nieuwe Vlaamse charter ‘Masterplan Toegankelijke 
bushaltes’ ondertekenen. Daarmee engageert de gemeente zich om de bushaltes van De Lijn langs gemeentewegen toegankelijk 
te maken voor mensen met een motorische of visuele beperking. “Slechts een tiende van de bushaltes in Zandhoven is momen-
teel toegankelijk voor rolstoelgebruikers. Met de ondertekening van dit charter geven we als gemeente een duidelijk signaal 
dat iedere inwoner en bezoeker van onze gemeente zelfstandig het openbaar vervoer moet kunnen nemen”, stelt Vertruyen.

In Vlaanderen is slechts twaalf procent 
van de 30.295 bushaltes toegankelijk voor 
mensen die slecht ter been zijn. “Dramati-
sche cijfers”, stelt gemeenteraadslid Oliver 
Vertruyen, die zelf bij De Lijn werkt. “En 
ook in Zandhoven is de situatie rampza-
lig. Van de 52 bushaltes zijn er slechts vijf 
toegankelijk voor mensen met een rolstoel. 
Vijftien haltes kunnen gebruikt worden 
door rolstoelpatiënten als ze assistentie 
krijgen. Slechts één halte is toegankelijk 
voor mensen met een visuele beperking.”

Gelijke kansen voor iedere 

Zandhovenaar

Meer dan twee derde van de haltes van 

De Lijn ligt langs gemeentewegen. “Het 
zijn de steden en gemeenten die verant-
woordelijk zijn voor de aanpassing van 
die haltes”, vertelt raadslid Vertruyen. “De 
Vlaamse Regering werkte daarom een 
charter ‘Masterplan Toegankelijke Haltes’ 
uit. Gemeenten die dat charter onderteke-
nen, engageren zich om de bushaltes langs 
gemeentewegen zo snel mogelijk toegan-
kelijk te maken voor mensen met een 
beperking. Per halte krijgen ze daarvoor 
een subsidie van 5.000 euro.”

Het voorstel van de N-VA werd unaniem 
goedgekeurd. “Een duidelijk signaal dat 
iedere Zandhovenaar gelijke kansen ver-
dient”, besluit Oliver Vertruyen.

Eerste hondenlosloopweide in Zandhoven komt eraan
Binnenkort kunt u met uw hond gaan ravotten op de hondenlosloopweide in de Boshuisweg, vlak bij Zoerselbos op grond-
gebied Zandhoven. Gemeenteraadslid Marijke Lambrechts ijvert samen met Jong N-VA’er Aron Sempels al een tijdje voor 
een hondenlosloopweide in onze gemeente. “We zijn dan ook uiterst tevreden dat het schepencollege tegemoetkomt aan onze 
oproep en die van vele Zandhovenaren”, klinkt het.

Op de gemeenteraad van januari infor-
meerde Marijke Lambrechts naar de 
stand van zaken in het dossier van de 
hondenlosloopweide. Exact één jaar eer-
der bracht ze het punt voor het eerst op 
de gemeenteraad. Hoewel burgemeester 
Luc Van Hove (CD&V) toen reageerde 
dat hij het idee ‘stadsachtig’ vond, bleef 
Lambrechts ervoor ijveren. Ondertussen 
klonk ook de roep van de Zandhovenaar 
voor meer vrije ruimte voor honden 
steeds luider.

“Een op de vier Vlaamse huishoudens 
heeft een hond”, zegt Marijke Lam-
brechts. “Onze gemeente is daar heus 
geen uitzondering op. Maar Zandhoven 
heeft in tegenstelling tot alle omliggende 
gemeenten nog steeds geen hondenloop-
zone. We kregen vele vragen van inwo-
ners om een hondenweide in te richten in 
onze gemeente. Verschillende keren heb 
ik er dan ook op de gemeenteraad voor 
geijverd. Met succes, blijkt nu.”

Plezier voor honden én baasjes

Ook Jong N-VA’er Aron Sempels, zelf 
baasje van een Franse buldog, reageert 
opgetogen: “Het doet me plezier dat het 
gemeentebestuur tegemoetkomt aan 
de oproep van vele hondenbaasjes. Een 

hondenlosloopzone is een omheinde, 
openbare zone waar viervoeters vrij kun-
nen ravotten en spelen. De zone heeft 
zowel voor dier als mens een sociale 
functie. De honden leren soortgenoten 
verdragen en ook de baasjes kunnen er 
rustig bijpraten”, weet Sempels.

De hondenlosloopweide zal worden in-
gericht in de Boshuisweg op grondgebied 
Zandhoven. “We hopen dat de nodige 
werken spoedig uitgevoerd kunnen wor-
den, zodat de eerste hondenweide snel 
een feit is. Hopelijk kan dit pilootproject 
een aanzet worden om dit idee verder uit 
te rollen over de andere deelgemeenten”, 
besluit Lambrechts.

 Raadslid Oliver Vertruyen wil dat 
iedere Zandhovenaar zelfstandig de 
bus kan nemen. 

Marijke Lambrechts 
Gemeenteraadslid

www.n-va.be/zandhoven
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Zandhoven dreigt Vlaamse steun in strijd tegen zwerfvuil te verliezen
Vlaanderen wil de hoeveelheid zwerfvuil sterk terugdringen tegen 2022. Om die doelstelling te halen, kijkt bevoegd minister 
Zuhal Demir (N-VA) in eerste instantie naar de lokale besturen. Maar daar wringt het schoentje in Zandhoven.

Minister Demir sleutelt aan de subsidievoorwaarden voor 
gemeenten, zodat die daar in de toekomst enkel een beroep op 
kunnen doen als ze de aanpak van zwerfvuil in hun politie- of 
GAS-reglement hebben staan. Zo wil ze lokale besturen aan-
sporen om van sluikstort en zwerfvuil een absolute prioriteit te 
maken. Onze gemeente dreigt daardoor de Vlaamse subsidies 
te verliezen. En dat is niet onbelangrijk. Dankzij die subsidies 
kunnen gemeenten bijvoorbeeld zwerfvuilcamera’s aankopen. 
“Het gemeentebestuur kijkt al jaren weg van het zwerfvuil- en 
sluikstortprobleem en daar dreigt het nu de gevolgen van te 
dragen”, zegt afdelingsvoorzitter Dieter Stulens.

Maak eindelijk werk van GAS-wetgeving

N-VA Zandhoven roept het gemeentebestuur daarom op om 
de aanpak van zwerfvuil op te nemen in het politiereglement 
en de strijd tegen zwerfvuil en sluikstorten eindelijk serieus te 
nemen. “Nog beter zou zijn om als laatste gemeente van heel 
de provincie eindelijk eens werk te maken van een GAS-wetge-
ving. Zo kunnen we sluikstorters kordaat bestraffen zonder het 

parket er nodeloos mee op te zadelen”, zegt Stulens. “Mensen 
zullen dan wel twee keer nadenken voor ze hun vuilniszak in 
de berm dumpen. Zeker als je weet dat minister Demir ervoor 
pleit om de GAS-boetes voor sluikstorten op te trekken van 350 
naar 500 euro.”

N-VA Zandhoven vraagt al lang om hiervan een prioriteit te 
maken, maar stoot steeds op een njet bij burgemeester Van 
Hove, die GAS-boetes ‘pestmaatregelen’ noemde. “Onbegrijpe-
lijk”, vindt Stulens. “Als lokale overheid heb je een stok achter 
de deur nodig tegen hardleerse overtreders. GAS-boetes zijn 
daarvoor ideaal.” N-VA Zandhoven hoopt dat de oproep van de 
minister meer indruk maakt en het gemeentebestuur eindelijk 
in actie schiet. “Het verleden toont aan dat daar dringend nood 
aan is”, aldus nog Dieter Stulens.

N-VA doneert fi etsen aan uitleendienst Op Wielekes
Vorig najaar keurde de voltallige N-VA-fractie de toetreding tot de kinder� ets-
uitleendienst Op Wielekes goed. Tegen een kleine bijdrage kunt u er een � ets 
voor uw kinderen of kleinkinderen lenen. N-VA Zandhoven gaf het nieuwe pro-
ject alvast een duwtje in de rug en schonk enkele kinder� etsjes aan de velotheek. 

“We zijn ontzettend blij met dit initiatief”, zegt raadslid Ward Peeters, zelf een 
fietsfanaat. “Een velotheek heeft tal van voordelen. Zandhovense kinderen kun-
nen altijd beschikken over een kwaliteitsvolle fiets op maat, zonder dat de ouders 
of grootouders telkens een nieuwe moeten kopen. De fietsen worden bovendien 
goed onderhouden, zodat de kinderen veilig op pad kunnen.”

“Het is ook goed voor het milieu”, vult fractievoorzitter Monique Suls aan. “Oude 
fietsjes krijgen namelijk een nieuw leven. Daarnaast zorgt dit project ook voor 
tewerkstelling van kansengroepen uit onze regio, een win-winsituatie dus.”

Om het nieuwe project een duwtje in de rug te geven, schonk de N-VA enkele 
kinderfietsjes aan de velotheek. Daarnaast steekt onze afdeling ook de handen uit 
de mouwen. Schenkt u graag een fietsje aan dit topinitiatief maar heeft u niet de 
tijd noch de organisatorische mogelijkheden? Mail naar zandhoven@n-va.be en 
wij halen het bij u op!

Steun Horeca Zandhoven: vrijdag is afhaaldag!
Restaurants en cafés worden extra hard getroffen door Covid-19. Maar daar kunnen we samen iets aan 
doen. Gemeenteraadslid Marijke Lambrechts reageert: “Om onze horeca-uitbaters een hart onder de 
riem te steken in deze moeilijke periode, lanceerde N-VA Zandhoven de online campagne ‘Vrijdag is 
afhaaldag’, met een gedetailleerd overzicht van de horecazaken waar je afhaalmaaltijden kan bestellen.”

Het volledige overzicht vindt u op www.n-va.be/zandhoven.

Dieter Stulens 
Afdelingsvoorzitter

www.n-va.be/zandhoven
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Samen maken we Antwerpen groener

Hebt u een
goed idee en wiltu mee de handen uitde mouwen steken?
Mail dan naar meerbos@vlaanderen.be

4.000 hectare extra bos tegen 2024, dat is de ambitie van Zuhal Demir en de Vlaamse 

Regering. Ze slaan daarvoor de handen in elkaar met een ongeziene Bosalliantie van natuur-

verenigingen, bosgroepen, regionale landschappen, lokale besturen en jeugdverenigingen.

• erkent Zuhal 463 hectare extra natuurreservaten en maakte ze 921 hectare

natuurreservaat toegankelijker,

• investeren we in een van onze oudste natuurgebieden, De Liereman, nadat het vorige zomer 

door een grote bosbrand getroffen werd,

• maken we werk van een aaneengesloten grensoverschrijdend natuurgebied van 1.000 hectare 

in de vallei van ’t Merkske in Zondereigen (Baarle-Hertog),

122 
miljoen

euro budget

4.000 ha
effectief extra bos

tegen 2024

20.000 ha
extra natuur

onder natuurbeheer

In de provincie Antwerpen ...

Zuhal Demir, Vlaams minister van Omgeving

De relatie tussen Vlaanderen en de natuur was de voorbije 
jaren geen goed huwelijk. Daar brengen wij verandering in.”

“

Samen maken we Antwerpen groenerStroop uw mouw op en laat u prikken

Voor uzelf en voor 
6,5 miljoen Vlamingen

Het voorbije jaar hebben we met z’n allen alles in de strijd gegooid 
om het coronavirus in te dijken: lockdowns, avondklok, bubbels, 
beperkte knuffelcontacten. Nu zijn we klaar om het virus effectief te 
verslaan. Daar is slechts één doeltreffend middel voor: vaccinatie. 

Hoe meer mensen gevaccineerd zijn, hoe groter de groeps-
immuniteit. En hoe sneller we de poorten van onze samenleving 
kunnen openzwieren. Onze naasten opnieuw omarmen. Genieten 
van een terrasje. Elkaar begroeten op de werkvloer.

Nu is het aan ons
Vaccins hebben in de loop van de geschiedenis tal van besmet-
telijke ziekten uit onze huizen gehouden. Dat zal ook lukken met 
corona, als we ons met zoveel mogelijk laten vaccineren. 

Duizenden zorgverleners hebben zich de voorbije maanden ont-
zettend hard ingezet voor de vele slachtoffers van corona, vaak 
met gevaar voor hun eigen gezondheid. Nu is het aan ons om de 
mouwen op te stropen. Letterlijk. Voor onszelf en voor 6,5 miljoen 
Vlamingen. 

Op www.laatjevaccineren.be vindt u alle informatie over uw 
vaccinatie. Waar, wanneer en alle andere praktische afspraken. 

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Vaccinatie is hét succesnummer van de geneeskunde. Dankzij vaccinatie roeiden 
we onder meer de pokken uit. En het is met vaccinaties dat we ook corona moeten 
aanpakken. Laat u dus inenten tegen Covid-19. Bescherm uzelf, uw familie en de 
6,5 miljoen andere Vlamingen”

Louis Ide, nationaal secretaris N-VA, arts en infectiecontrolespecialist AZ Jan Palfijn

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen het 
coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal te laten 
vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons normale leven. 
Daar snakken we met z’n allen naar.”

Jan Jambon, Vlaams minister-president

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen het 
coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal te laten 
vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons normale leven. 


